
 

 

 

Tid: Måndag 2024-09-23                                                                                                                   
Plats: Savannen                                                                                                                                       
Närvarande: Leif Åkerblad                                                                                                                               
Ove Larsson                                                                               
Håkan Ohlin                                                                                                                                    
P-O Samson                                                                                                                                  
Elisabeth Schade Dahlström                                                                                                                       
Gisela Andersson                                                                                                
Ej närvarande: Harriet Andersson                                                                                              

   

PROTOKOLL 
§ 1 Mötets öppnande         
  Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.  
 
§ 2 Fastställande av dagordning, val av justerare                                                               

Förslag till dagordning fastställdes och P-O Samson valdes att jämte ordförande      
justera protokollet.  

§ 3 Föregående protokoll, uppföljning                                                  
Hjärnkoll genomförts men tyvärr ingen seger, Ingen sitt/stå gympa under hösten. Ingen 
filmvisning planerad, Harriet undersöker vidare. Leif mailar powerpoint till styrelsen, 
uppdateras inför onsdagsträffarna. Facebookadress och föreningens mailadress  läggs 
till. Ang. sommaraktiviteter tar Leif och Bo Hallberg PRO upp frågan till våren. Ove 
köpt in fot till flyern.                                                                                                  
Därefter godkändes protokolletoch lades till handlingarna. 

§4 Ekonomi, kommunbidrag utfall, årsrutin 
Kassör/P-O delade ut resultat – och balansrapporter, som visar fortsatt god ekonomi. 

 
§ 5 Rapporter: Kassör, Kommittéer, Medlemssekreterare, KPR     
 Elisabeth/ KPR berättade att KPR har ett möte med kommunen torsdag den 26/9. 

Viktigt önskemål att KPR flyttas och får lyda direkt under kommunstyrelsen. Stölder 
inom landets äldrevård rapporterats i media. Frågan lyftes om det sker i Alingsås. 
Dessutom samtalade vi kring de nya äldreboendena på Brogården och i Stadsskogen. 
Elisabeth besvarat en enkät om hur kommunen tar hand om KPR.                                

 
Ove informerade om förberedelserna inför Onsdagsträffens konsert i Pingstkyrkan och 
att allt är ordnat. Ove tar kontakt med Lokaltidningen. 

              



Håkan berättade att vi nu har 852 medlemmar efter att 6 nya medlemmar tillkommit. 
Avgiften för 2025 blir 340 kr varav 130 kr går till vår förening, 20 kr till distriktet och 
förbundet tar 190 kr.  Håkan har deltagit i ett webbinarie och bl.a fått idéer ang IT-fika 
utan datorer. Träffarna genomfördes en gång/månad och man avhandlade ett särskilt 
problém men ingen praktisk övning. Deltagarna fick med instruktioner att använda på 
hemmaplan. Upplevdes informativt. Håkan undersöker om det ev går att ordna en 
cirkel med Vuxenskolan. 

 
§ 6 Höstkonserten 
 Se Oves rapport §5 
  
§7 Inbjudningar, inkommen post                                                                                 

Leif visade en inkommen informationsskrift om munhälsa från distriktsstyrelsen. 
Informationsskriften lades ut som medlemsinformation på tidskriftshyllan. Vidare 
påmindes om ett webbinarie den 24/9 ang medlemsrekrytering. Måndagen den 30/9 kl 
10.00 har Centerpartiet i Västra Götaland bjudit in till ett opolitiskt webbmöte där det 
nyskrivna förslaget till ”Ny Socialtjänstlag för äldre” kommer att presenteras och 
analyseras. Leif har redan anmält sig och Ove och P-O visade också intresse att 
deltaga. Webmötet genomförs på Leifs kontor på ”Nygrens”. Hela styrelsen är 
välkommen.  Den 3/10 inbjuds till ett webbinarie ang Ofrivillig ensamhet. Harriet A, 
Harriet K, Ingela K samt Siv E informeras. Slutligen skall valberedningen kontaktas 
om en utbildning, framtagen och bekostad av som riktar sig till den gruppen. 

 
§ 8 Övriga frågor  
 Inget att avhandla. 
 
§ 8 Nästa möte                                                                                                                               

Nästa styrelsemöte hålls måndagen den 21/10 i Savannen kl. 9.30 
 
§ 9 Mötet avslutas                                                                                                                      

Ordförande tackade för uppmärksamheten och avslutade mötet. 
 

 
Justeras 

 
 
 
Gisela Andersson 
 
 
                            
 

  Leif Åkerblad    P-O Samson 
       ordförande  
 


